
 

 

 

Protokół Nr 17/17 

z 18-go posiedzenia Komisji Gospodarczej i Finansów Gminy Grabowo, odbytej w dniu 29 sierpnia 2017 r. 

w sali narad Urzędu Gminy Grabowo. 

 

Początek obrad - godzina 10:00, zakończenie - godzina 10:50. 

Posiedzeniu XXI Komisji Gospodarczej i Finansów Gminy Grabowo przewodniczył Przewodniczący Komisji 

Gospodarczej i Finansów - p. Marek Zielonka, protokołował Marcin Palanis. 

Członkowie Komisji obecni na sesji według załączonej listy obecności (załącznik nr 1 do protokołu).  Na stan 8 

członków obecnych 8. 

Ponadto, w posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1) Wójt gminy - Andrzej Piętka, 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku dziennego. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kolneńskiemu na przebudowę drogi powiatowej Nr 

1862B na odcinku - Grabowo - Konopki Białystok 

4. Podjęcie uchwał dotyczących finansów: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2025; 

b) zmian w budżecie Gminy Grabowo na 2017 r. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie sesji. 

P r z e b i e g  o b r a d :  

 Ad. 1. Przewodniczący KGiF p. Marek Zielonka dokonał otwarcia 18-go posiedzenia Komisji 

Gospodarczej i Finansów  Gminy Grabowo, powitał radnych i wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 

obecności radnych (obecnych 8 radnych) stwierdził quorum rady do podejmowania opinii.  

 Ad. 2. Przewodniczący poinformowała, że treść protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Rady 

Gminy była i jest dostępna w pokoju obsługi rady gminy oraz na stronie BIP Urzędu Gminy Grabowo.  

Radni nie zgłosili uwag merytorycznych do protokołu. 

Protokół z 18 –tej Komisji Gospodarczej i Finansów RG przyjęty został jednogłośnie w zapisanym brzmieniu. 

Na stan 8 członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 8 członków. W głosowaniu jawnym spośród obecnych 

8 radnych, za przyjęciem protokołu w zapisanym brzmieniu głosowało 8 radnych. 

Ad.3.  

a) Wójt Gminy przedstawił uchwałę  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kolneńskiemu na przebudowę drogi powiatowej Nr 1862B na odcinku - Grabowo - Konopki 

Białystok, związaną z wnioskiem złożonym w ramach konkursu „Narodowy program rozwoju dróg 

gminnych i powiatowych”. By uzyskać wyższą notę i punkty za partnerstwo z powiatem, Gmina musi 

udzielić wsparcia finansowego w wysokości 237 153, 00 zł na rzecz Powiatu budującego drogi. 

Pomoc jest obustronna, tj. wsparcie ze strony Gminy jest udzielone w tej samej wysokości co wsparcie 

ze strony Powiatu. 



Na stan 8 radnych, w posiedzeniu Komisji uczestniczyło 8 radnych. W głosowaniu jawnym spośród 

obecnych 8 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych. Nie było radnych głosujących przeciw ani też 

wstrzymujących się od głosowania. W wyniku głosowania członkowie KGiF pozytywnie zaopiniowali 

przedstawioną uchwałę. 

b) Szczegóły projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Grabowo na 2017 r. przedstawił i 

omówił Wójt gminy p. Andrzej Piętka (projekt stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Radny p. Michał Skrodzki spytał czemu dopiero teraz powstała uchwała o pomocy Powiatowi Kolneńskiemu? 

Gdyby była wcześniej, droga została by wykonana w całości. 

Wójt p. Andrzej Piętka odpowiedział, że nie można było wprowadzić uchwały wcześniej, gdyż nie został 

rozstrzygnięty konkurs, w którym droga była uwzględniana. 

Na stan 8 radnych, w posiedzeniu Komisji uczestniczyło 8 radnych. W głosowaniu jawnym spośród 

obecnych 8 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych. Nie było radnych głosujących przeciw ani też 

wstrzymujących się od głosowania. W wyniku głosowania członkowie KGiF pozytywnie zaopiniowali 

przedstawioną uchwałę. 

c) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2025 przedstawił 

i omówił w szczegółach Wójt gminy p. Andrzej Piętka (stanowi załącznik  

nr 2 do protokołu). 

Wniosków merytorycznych do przedłożonego projektu uchwały nie wniesiono. 

Na stan 8 radnych, w posiedzeniu Komisji uczestniczyło 8 radnych. W głosowaniu jawnym spośród 

obecnych 8 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych. Nie było radnych głosujących przeciw ani też 

wstrzymujących się od głosowania. W wyniku głosowania członkowie KGiF pozytywnie zaopiniowali 

przedstawioną uchwałę. 

Ad. 4. Wójt gminy Grabowo p. Andrzej Piętka przekazał informację o przebiegu wykonania budżetu gminy za I 

półrocze 2017 r. 

Informacja przekazana została do RIO, które pozytywnie zaopiniowało wykonanie budżetu za I półrocze 

2017 r.  

Wójt wyjaśnił problem realizacji projektów i inwestycji – konkursy w których startuje gmina przeciągają 

się i ich rozstrzygnięcia są mocno odwlekane. Z tego powodu przesunięta zostaje m.in. 

termomodernizacja budynków użyteczności publicznej. Podobny problem wystąpił w realizacji 

przydomowych oczyszczalni ścieków, które będą realizowane jeszcze w tym roku. Wójt poinformował o 

planowanych inwestycjach – drodze Łebki – Marki, otwarciu klubu seniora w Chełchach z początkiem 2018 r, 

oraz o pozyskaniu dofinansowania na sprzęt dla OSP w wysokości 14 tys. zł i 11 tys. zł na komputery do biblioteki. 

Na stan 8 radnych, w posiedzeniu Komisji uczestniczyło 8 radnych. W głosowaniu jawnym spośród 

obecnych 8 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych. Nie było radnych głosujących przeciw ani też 

wstrzymujących się od głosowania. W wyniku głosowania członkowie KGiF pozytywnie zaopiniowali 

przedstawioną uchwałę. 

Ad. 5. Wójt przedstawił wniosek firmy Polska Sieć Internetowa o obniżenie stawki zajęcia pasa drogowego. 

Wniosek został przegłosowany jednogłośnie negatywnie, brak zgody na obniżenie stawki. 

Ad. 6. O godzinie 10:50 nastąpiło zamknięcie komisji. 

 

         Przewodniczący KGiF 

            /-/ Marek Zielonka 

Protokołował: 

M. Palanis 


